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Sevenum: natuur
tussen kern en
Klavertje Vier

EISEN Raad wil veehouderij midden in project

door Leon Janssen

SEVENUM – Tussen de Zeesweg en
de Heerweg in Sevenum en het
nieuw te ontwikkelen gebied Kla-
vertje Vier moet een groenbuffer
komen van minimaal honderd me-
ter breed. Bovendien mogen in die
buffer geen nieuwe intensieve vee-
houderijen komen.

Die eisen stelt de gemeente Seve-
num aan de club die Klavertje Vier,
een 5100 hectare groot gebied tus-
sen Maasbree, Sevenum, Horst en
Venlo, ontwikkelt. Daarin komen
tuinbouwkassen en (logistieke) be-
drijven. Verder is er ruimte voor
groen en mogelijk een rangeerter-
rein en ijshal.

In de gemeente Sevenum gaat
het daarbij om het gebied ten oos-
ten van de Groote Molenbeek. Tus-
sen de beek en de Zeesweg komt
vooral natuur, maar volgens de
plannen zou ten oosten van de
Zeesweg en de Heerweg de bedrij-
vigheid beginnen met nieuwe in-
tensieve veehouderijen. Nog verder
ten oosten zouden kassen en bedrij-
ven komen.

De gemeenteraad van Sevenum
besloot echter deze week dat de in-
tensieve veehouderijen niet aan de
rand van Klavertje Vier moeten ko-
men, maar er midden in. Aan de
rand zou een groenzone van mini-
maal honderd meter moeten ko-
men zonder nieuwe bedrijvigheid.
Bestaande bedrijven en woningen

mogen er blijven, vindt de gemeen-
teraad.

De raad wil verder dat een fiets-
pad aangelegd wordt langs de Grub-
benvorsterweg en vindt dat het
geld daarvoor moet komen uit de
pot van Klavertje Vier.

„We hebben al eerder aangeven
dat nieuwe intensieve veehouderij-
en in het Klavertje Vier-gebied ho-
ren”, zegt Bram Hendrix, fractielei-
der van Sevenum 2000. „Het is in
onze ogen niet de bedoeling die nu
aan de rand te plaatsen.

Ook CDA-raadslid Rudy Tegels
vindt dat de bedrijvigheid erg dicht
bij de kern van Sevenum komt.
„Een robuuste groenbuffer zou dan
ook prima passen om wonen en be-
drijven uit elkaar te houden”, zegt
hij. Hij vindt overigens ook dat er
een groenbuffer tussen de Grub-
benvorsterweg en de bedrijven in
Klavertje Vier zou moeten komen.
Hoe breed die moet zijn, kan hij
echter niet zeggen omdat de Grub-
benvorsterweg ook op grondgebied
van Horst aan de Maas ligt.

„We zullen de reactie van de ge-
meente Sevenum meenemen voor
het opstellen van de definitieve
plannen voor het gebied”, reageert
Peter Deriks, woordvoerder van de
projectorganisatie Klavertje Vier.
„Datzelfde doen we met de reacties
van de overige gemeenten. De Seve-
numse bijdrage is naar onze me-
ning positief en met veel zorgvul-
digheid samengesteld.”


